
Protokół Nr XL/2017

z XL sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
w dniu 28 listopada 2017 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 17:30 otworzyła XL sega
Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych: Konstantego Radziwiłła
Ministra Zdrowia, Zdzisława Sipierę Wojewodę Mazowieckiego, Radnych, Starostę
Pmszkowskiego, Zarząd Powiatu Pruszkowskiego, Sekretarza i Skarbnika Powiatu,
kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, szefów służb, inspekcji i straży,
naczelników wydziałów i biur starostwa, wszystkich gości, a także przedstawicieli mediów.

Maksym Gołoś Starosta Pruszkowski Wjaśnił, iż obecność szacownych gości związana jest
z przyznaniem Powiatowi Pruszkowskiemu dotacji z rezerwy budżetu państwa celem
dofinansowania inwestycji w Szpitalu Powiatowym w Pruszkowie.

Konstanty Radziwiłł Minister Zdrowia wyraził zadowolenie z tego, że ma dziś możliwość
przekazania nam tą dobrej wiadomości, a następnie omówić sytuację służby zdrowia,
która obecnie się poprawia.

Zdzisław Sipiera Wojewoda Mazowiecki powiedział, że wniosek złożony przez Powiat był
zasadny i wierzy, że przekazana dotacja będzie dobrze wykorzystana z dużą korzyścią
dla mieszkańców. Następnie wręczył Maksymowi Gołosiowi Staroście Pruszkowskiemu
decyzję o przyznaniu kwoty 3 355 1 52 zł na przebudowę i modemizację infrastmktury Szpitala
Powiatowego w Pruszkowie.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutowe przerwę techniczną.

Ad. 2 Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska wznowiła obrady o godzinie 18:10
i oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 22 Radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji(listy obecności Radnych oraz gości stanowią
załącznik nr l i2 do ninidszego protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym
w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt 2 porządku obrad.

O godzinie 1 8: 1 5 do obrad dołączył Krzysztof Rymuza Wicestarosta Pruszkowski

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
są Mn/os#/ do porządki/ oó/'ad. Porządek sagi został przesłany wraz z materiałami i poprosiła
o ewentualne wnioski do porządku.

Ad 3

PTQponowany Porządek obrad XL sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

1)
2)
3)
4)
5)

6)

Otwarcie XL seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XXXIX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Po(Dacie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego BRZ-439/17/.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-440/17/.
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7) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
pojazdu oraz wysokości kosztów powstac'ch w przypadku odstąpienia od usunięcia
pojazdu obowiązujących w 201 8 r. /BRZ-441/17/.

8) Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na rok 201 8 /BRZ-442/17/.

9) Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXV/285/2017 w sprawie przyjęcia
Powiatowego programu działań profilaktycznych w zakresie promowania i wdrażania
prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych
przemocą w rodzinie na lata 2017-2020 /BRZ-443/17/.

10) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na budowę pomnika upamiętniającego
odzyskanie niepodległości przez Polskę w roku 191 8 /BRZ-444/17/.

11) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntowe
nieruchomości Powiatu Pmszkowskiego/BRZ-445/17/.

12) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntowe
nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-446/17/.

13) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjną BRZ-448/17/.
14)Informacja Nr 32/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie

od 19 paździemika 2017 roku do 16 listopada 2017 roku /BRZ-447/17/.
15) Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia Radnych.
16) Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
17) Zamknięcie obrad.

Radny Maksym Gołoś Starosta zgłosił autopoprawki do zmian w WPF /BRZ-439/17/ i do
zmian w budżecie /B RZ-440/17/

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca K.omisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji zgłosiła wniosek o wniesienie do porządku obrad punktu Podyęcfe uc/z ,a&
w sprawie przMęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów gimnazjów,
szkół ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat
Pruszkowski i studentów będących absolwentami szkół ponadgimnazjalnych
lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu Pruszkowskiego i zatnieszkaQch na terenie
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-423/1 7/.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek o wniesienie
do porządku obrad trzech punków: Podyęcle uc/zwać w spraw/e rozpad'zen/a skargi
/BRZ-449/17/, Podjęcie ucl'twaĘ w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-450/17/, Podjęcie
ucłtwaW w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-451/1 7/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podyęc/e zlc/zwać w sprawie prz#ęcfa Programu
wspierania edukacji uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjaŁłiych lub szkół
ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będących
absolwentami szkół portcldgimnazjatnych tub ponadpodstawowych z terenu Powiatu
Pruszkowskiego i zamieszkaWch na terenie Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-423/17/,
jako punktu ll.
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Wyniki głosowania:
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer5 Ewa Borodzicz, Zdzisła)v Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Goloś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur świercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smolińska.

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 11: Poć#ęcfe złc/zwać w spraw/e prą)yęcża Programu wsp/gran/a
edukacji uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół ponadgilnnazjatnych lub szkół
ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będących
absolwentami szkół ponadgimnazjalnych lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu
F'ruszkowskiego i zamieszkaQch na terenie Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-423/1 7/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-449/17/, jako punktu 15.

Wyniki głosowania:
Za: 22, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZJa 1 44 1

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyerl Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak , Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur świercz, Emilia Wróblewski, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska

BRAK GŁOSU (1)
Urszula Wojciechowska
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smoleńska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 15 Podjęcie uchwały w spraw/e rozpo/rzec/a słargf/BRZ.449r/ 7Z

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-450/17/, jako punktu 16.
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Wyniki głosowania
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak 9 Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, KI'zysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur świercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smolińska

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad

uzupełniony o punkt 16 Podjęcie uchwały w sp/'aw'le rozpad'zen/a skargi/B.RZ.450// 7/

został

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-451/17/, jako punktu 17.

Wyniki głosowania
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanislaw
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Goloś , Magdalena Karpiniak , Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka l(uźmińska, Maria Makowska, Zbignie)v Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smolińska.

Za '23

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 17 Podjęcie uchwały w sp/'aw/e /ozpa/czen/a skarg//B.RZ.45.7/7 7.

1. otwarcie XL seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXIX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie

wieloletniej prognozy finansową Powiatu Pruszkowskiego BRZ-439/17/.
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu

Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-440/17/.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechoWwanie

pojazdu oraz wysokości kosztów powstac'ch w przypadku odstąpienia od usunięcia
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pojazdu obowiązujących w 201 8 r. /BRZ-441/17/.

8. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego z
organizac:mami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na rok 2018 /BRZ-442/17/.

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXV/285/2017 w sprawie przŃęcia
Powiatowego programu działań profilaktycznych w zakresie promowania i wdrażania
prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych
przemocą w rodzinie na lata 201 7-2020 /BRZ-443/17/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na budowę pomnika upamiętniającego
odzyskanie niepodległości przez Polskę w roku 19 1 8 /BRZ-444/17/.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych
uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych,
prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będących ' absolwentami szkół
ponadgimnazjalnych lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu Pruszkowskiego i
zamieszkałych na terenie Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-423/17/.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntowe
nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-445/17/.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntowe
nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-446/17/.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi RewizŃnej BRZ-448/17/.
15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-449/17/.
16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-450/17/.
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-451/17/.
18.Informacja Nr 32/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie

od 1 9 paździemika 2017 roku do 16 listopada 2017 roku /BRZ-447/17/.
19. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia Radnych.
20. Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
21. Zamknięcie obrad.

Numeracja punktów zmienia się odpowiednio

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przeszła do punktu 4

ćxu. ńł

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
\est Przyjęcie protokołu z XXXIXsegi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem
uwag i nie odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XXXIX sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 i przeszła
do punktu 5.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że kolejnym punktem
potządicu \est Podjęcie ucl'twaQ zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej progttozy
./?/zansowe7 Pow/a/zl Przzsz#owshego/B.RZ.439// 7Z Projekt uchwały wraz z autopopmwką
stanowią załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 5
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Radny Maksym Gołoś Starosta wskazał do omówienia projektu uchwały Lidia Truszkowską
Skarbnika Powiatu.
Skarbnik Powiatu Pruszkowskiego Lidia Truszkowska omówiła uchwałę wraz
z autopoprawka.
Radny Maksym Gołoś Starosta Pruszkowski dodał, iż zmiany w wieloletniej prognozie
finansowej są spowodowane m.in. pozyskaniem środków w kwocie 900 000 złotych przez
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie oraz w kwocie 1 200 000 złotych z Ministerstwa
Edukacji Narodową przez nasz IVydział Edukacji i Sportu.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyla dyskusję.
Radny Artur świercz zapytał jaki jest cel programu za 900 000 złotych, który będziemy
wprowadzać?
Pan Radosław Kowalczyk Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Wjaśnił,
że program zakłada dwie edyde gdzie pomocą będzie objęte każdorazowo 30 rodzin
zastępczych.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji
merytorycznych.

Ooinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-439/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji irozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-439/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywme.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa? . Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-439/17 został przez członków komigi zaopiniowany pozytywme.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
wraz z autopoprawkę/BRZ-439/17/.

Wyniki głosowania:
Za: 22, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSUJ: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
Za (22)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gmvkowska, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska,
Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU(1)Aurelia Zalewska
NIEOBECNI (4)

Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smoleńska
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/318/2017
zmieniająca uch)pałę w sprawie }vieloletniej prognozy Hlnansowej Powiatu
Pruszkowskiego została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przeszła do punktu 6

Aa o.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
poxziąa(u Podjęcie uchwał zmienicgącej ucl'twałę w sprawie uc+twalenia budżetu Powiatu
Prz/sz#ow.y#/ego na /'o# 20.77 /B.RZ.440/77ZProjekt uchwały stanowi załącznik nr 5
do protokołu.
Radny Maksym Gołoś Starosta wskazał do omówienia tego projektu Skarbnika Powiatu
Pruszkowskiego Lidia Truszkowską.

Skarbnik Powiatu Pruszkowskiego Lidia Truszkowska omówiła uchwałę wraz
z autopoprawka.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komigi
merytorycznych.

Opinie Komisji

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-440/17 został przez członków komigi
zaopmiowany pozytywnie.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji irozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-440/17 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-440/17

został przez członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosłmva Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-440/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-440/17 został przez członków komigi
zaopimowany pozytywnie.

Radny Maksym Gołoś Starosta zgłosił kolejną autopoprawkę, dotyczącą dotacji z rezerwy
ogólnej budżetu państwa w kwocie 3 355 152 złotych w celu realizacji zadania przebudowa
i modernizacja infrastruktury AOS POZ oraz Szpitala Powiatowego w Pruszkowie
dla zapewnienia wymogów opieki koordynowanej oraz dostosowania wymogów
do Rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 26 czerwca 2012 r.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017
/BRZ-440/17/ wraz z autopoprawkami.

Wyniki glosowania:
Za: 22, Przeci4v: 0, Wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Ga)vkuvska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak) Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Dariusz Nowak? Tomasz
Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska,
Zdzisława Zielińska.
Wstrzymuje się (1)
Zbigniew Makowski
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smolińska

'22Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Rady Powiatu
Pruszkowskiego nr XL/319/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęcfe z/c/zvt,aO w sprawie z/sfa/emma wysokości op/a/ za usunięcie
l przechowywanie pojazdu oraz wysokości kosztów powstaĘch w przypadku odstąpienia od
złsunlęc/a po/azdu oóowfqzuyqcyc/z w 20/8 r /B.RZ.44///7Z Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia

z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta wskazał do omówienia tego projektu panią Martę
Jendernalik --Dybałę p.o. naczelnika Wydziału Obsługi Mieszkańców.

Pani Marta Jendernalik --Dybała p.o. naczelnika Wydziału Obsługi Mieszkańców
omówiła projekt uchwały dotyczący ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
pojazdu oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu
obowiWjących w 201 8 r.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskugę.
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Radna Maria Makowska

merytorycznych.
Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi

Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-441/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-441/17 został przez członków komigi zaopiniowany pozytywme.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
pojazdu oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu
obowiązujących w 201 8 r. /BRZ-441/17/.

Wyniki głosowania:
Za: 19, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK Gł,OSU: 4, NIEOBECNI: 4

Wyniki zmienne:
Za (19)
Mariusz Baranosvski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska,
Maria Makowska, Zbigniuv Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz
Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska
BRAK GŁOSU (4)
Maksym Gołoś, Agnieszka Kuźmińska, Mirosława Sliwińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smoleńska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/320/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie
i przechowywanie pojazdu oraz wysokości kosztów powstac'ch w przypadku odstąpienia
od usunięcia pojazdu obowiązujących w 2018 r. została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku obrad jest pod#ęcfe złc/zu'ab' w sprawie Praw'amu współpracy Pow/a/u
Pruszkowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rok 2018/BRZ-442/17/. Pto\dd u twiky s\anons.
załącznik nr 9 do protokołu.

Ad 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskugę.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji
merytorycznych.

Opinie Komisji
Radna Mirosława śliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-442/17 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-442/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie Programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2018 /BRZ-442/17/.

Wyniki głosowania:
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer9 Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława śliwińska, Artur świercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/321/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie Programu współpracy Powiatu
Pruszkowskiego z organizacjami pozarządmvymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 201 8 została podjęta.
Uchwała stanowi zalącznik nr 10 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po zlądku \est Podjęcie uchwał zmieniającej Uchwałę Nr XXXV/285/2017 w sprawie
przyjęcia Powiatowego programu działań pro$1akWcznych w zakresie promowania
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosurŁku do dzieci w rodzinach
zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 201 7-2020 /BRZ-443/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Ad 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskusję.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigę merytoryczną

Opinia Komisji
Radny Artur S)viercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-443/17 został przez członków komigi
zaopmiowany pozytywnie.

Radna Maria Makowski Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą Uchwałę Nr XXXV/285/2017 w sprawie przgęcia
Powiatowego programu działań profilaktycznych w zakresie promowania i wdrażania
prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych
przemocą w rodzinie na lata 2017-2020 /BRZ-443/17/.

Wyniki głosmvania:
Za: 22, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK Gł,OSU: 0, NIEOBECNI: 5

r'3
Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Ga)vkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
K.limaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz
Osiński,. Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska,
Zdzisława Zielińska.

NIEOBECNI (5)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski, Dariusz No)vak,
Elżbieta Smolińska.

Za (22)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/322/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniająca Uchwałę Nr XXXV/285/2017 w sprawie
przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych w zakresie prommvania
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach
zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2017-2020 została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokolu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

Ad. IO

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc/zwać' w spraw/e wyrażam/a wo// na budowę pomó/ka
upamiętniajqcego odzyskanie niepodległości przez Polskę w roku 1918/BRZ-444/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Maksym Gołoś Starosta zwrócił się do Radnych z prośbą o wsparcie inicjatywy
budowy pomnika, aby można było w przyszłym roku mogli świętować odzyskanie
niepodległości w miejscu, które będzie dawać wyraz na przyszłe lata i pokolenia, iż udało
nam się upamiętnić bohaterów.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Karolina Gawkowska poparła wniosek i zapytała o lokalizadę pomnika i ewentualne
konsultacje z mieszkańcami.
Radny Maksym Goloś Starosta odpowiedział, że mając na uwadze głos mieszkańców
chciałby oddać tworzenie wizji pomnika w ręce mieszkańców. Pomnik ma łączyć, a nie
dzielić dlatego lokalizacja też musi być dostępna dla wszystkich.
Radny Stanislaw Dymura zaproponował rozważenie umiejscowienia pomnika w okolicy
muzeum Dulag121.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komisji merytorycznej

Opinia Komisji
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeńshva, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
/BRZ-444/17/ został przez członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia woli na budowę pomnika upamiętniającego
odzyskanie niepodległości przez Polskę w roku 191 8 /BRZ-444/17/.

Wyniki głosowania:
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beger Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława śliwińska, Artur świercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska.

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/323/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia woli na budowę pomnika
upamiętniającego odzyskanie niepodległości przez Polskę w roku 1918 została podjęta.
l.Jchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radny Maksym Gołoś Starosta podziękował Radnym za jednomyślne podjęcie uchwały.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 iprzeszła
do punktu ll.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzlaldXtu \esk Podjęcie uchwał w sprawie przgęcia Programu wspierania edukacji
uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół portadpodstawowych,
prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będcłcych absolwentami szkół

Ad 11
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ponadgitnnazjalnych tub ponadpodstawowych z terenu Powiatu
i zamieszkaWch }la terenie Powiatu Pruszkou,skiego/BRZ-423/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Pruszkowskiego

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku z tym,
że projekt uchwały został na poprzednią sesji przekazany do pracy komiqi merytorycznej,
zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej Komigi Edukac:ji, Kultury, Sportu i Promocji
Mirosławy Sliwińskiej o przedstawienie stanowiska komigi.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że na komisję zaproszeni byli wszyscy Radni, podziękowała za
obecność Radnego Stanisława Dymury który jako jedyny przybył spoza członków komigi.
Powiedziała, że dyskuga w przedmiotowej sprawie była długa, ale komika jednogłośnie 12
głosami ,,za" ustaliła, że Programem wspierania uzdolnionych uczniów powinni być objęci
jedynie uczniowie, dla których organem prowadzącym jest Powiat Pruszkowski .

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Katarzyna Klimaszewska zwróciła uwagę, że na komigi rozmawialiśmy,
bierzemy pod uwagę studentów i nie jest to zmienione.

ze nie

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutowe przerwę.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska wznowiła obrady o godzinie 19:20

Radna Mirosłasva Sliwińska Przesvodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji zgłosiła i odczytała poprawkę do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu
wspierania edukacji uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół
ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będących
absolwentami szkół ponadgimnazjalnych lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu
Pruszkowskiego i zamieszkałych na terenie Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-423/17/
polegającą na wykreśleniu zarówno w tytule jak i treści uchwały ,,i studentów będących
absolwentami szkół ponadgimnazjalnych lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu
Pruszkowskiego i zamieszkałych na terenie Powiatu Pruszkowskiego"

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Komisji
Edukacji Kultury, Sportu i Promocji o zmianę brzmienia projektu uchwały w sprawie
przMęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół
ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat
Pruszkowski.

Wyniki głosowania.
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak , Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska,

Za (23)
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Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smolińska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek Komisji
Edukacji Kultury, Sportu i Promocji o zmianę brzmienia projektu uchwali' w sprawie
przyjęcia Programu )wspierania edukacji uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół
ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat
Pruszkowski został przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych
uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych,
prowadzonych przez Powiat Pruszkowski/BRZ-423/17/ wraz z przyjętą zmianą.

W związku z problemem technicznym głosowanie odbyło się ręcznie

Wyniki głosowania
Za: 21, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/324/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji
uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół
ponadpodstmvowych, prowadzonych przez Powiat Pruszkowski zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt ll i przeszła do punktu
12

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Pod#ęc/e uc;zwać' w sprawie wy/"ażenfa zgody na obciążenie słuźeb zoścfq
gruntowcł nieruchomości Powiatu Pruszkou-skiego /BRZ-445/1 7/.
Projekt uchwały stanowi zalącznik nr 17 do protokołu.

12Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Wicestarosty
Pruszkowskiego Krzysztofa Rymuzy z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta Pruszkowski omówić projekt uchwały.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady
zamknęła dyskusję.

Radna Maria Makowska Przesvodnicząca Rady poprosiła o opinię komisji merytorycznej

Opinią Komisii
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-445/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
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Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażeń/a zgody na oóc/ęże/?/e s/z/żeóno c/q grz/n/owq
nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-445/1 7/. ' ' '

Wyniki głosowania:

Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski! Magdalena Beyers Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława śliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska.
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska. ' ''
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smoleńska.

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/325/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w.?prawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością
gruntowe nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. ' '
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

dopunktu 13. akowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 12 i przeszła

Ad. 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest w spraw/e wyrażenia zgody na oóc/qźenfe s zzżeónośc/q gran/owq
nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-446/1 7/. ' ' ' ''
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Wicestarosty
Pruszkowskiego Krzysztofa Rymuzy z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta Pruszkowski omówić projekt uchwały.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinie Komisji

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-446/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywme.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
.Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gmntową
nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-446/17/. ' ' ' '
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Wyniki głosowania:
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena l(arpiniak9 l(atarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski).Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechosvska, Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska.

23

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala nr XL/326/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością
gruntowe nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Radna Maria Makowska

i przeszła do punktu 14.

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjne]
/BRZ-448/17/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przekazania skargi do Komiqi Rewizyjnej
BRZ-448/17/.

Wyniki glosowania
Za: 22, Przeciw: 1, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniaks Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew MakowskiZ. Dariusz
Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska,
Zdzisława Zielińska
Przeciw (1)
Tomasz Osiński
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smolińska

2

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala nr XL/327/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej
została podjęta.
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Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu

Radna Maria Makowska Prze)vodnicząca Rady zamknęła punkt 14 i przeszła do
punktu 15.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koląnym punktem
porządkujest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-449/17/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Ad 15

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Tomasza
Przewodniczącego Komigi Rewizgnej z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Osińskiego

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił uzasadnienie
do uchwały.

r'3
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/13RZ-449/17/.

Wyniki głosowania:
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki zmienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisłmv Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Goloś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
1(1imaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulski, Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska.

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/328/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 15 i przeszła do punktu
16

Ad 16.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koldnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-450/17/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Tomasza Osińskiego
Przewodniczącego Komigi Rewizyjnej z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił uzasadnienie
do uchwały.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskusję.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-450/17/.

Wyniki głosowania:
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowski, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur świercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski , Elżbieta Smolińska.

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/329/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 16 i przeszła
do punktu 17.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-451/17/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

17Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Tomasza Osińskiego
Przewodniczącego Komiqi Rewizyjnej z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił uzasadnienie
do uchwały.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

W związku z brakiem zgłoszeń Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła
dyskuqę.
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Radna Maria Makowska Prze)vodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-451/17/.

Wyniki głosowania:
Za: 23, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyers Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (4)
Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smoleńska.

Za (23)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr XL/330/2017
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Radna Maria
do punktu 18.

Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 17 przeszła

Ad. 18
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzą&cu \eg. Informacja Nr 32/201 7 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od 19 pażdziernika 201 7 roku do 1 6 listopada 201 7 roku /BRZ-447/1 7/.
Informacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Radna Ewa Borodzicz zapytała czego dotyczył aneks nr 2 do umowy z 25 sierpnia w
sprawie dotacji celowej na realizację przebudowy i modemizacji Szpitala Powiatowego?
Czego dotyczyła umowa z SPZ ZOZ w sprawie dotacji celowej na modemizację
i przebudowę przychodni?
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta Pruszkowski Wjaśnił, że w pierwszym przypadku
dotac:ja dotyczy szpitala w ramach trwającej inwestyc:ji jego modemizacji i przebudowy,
natomiast w drugim przypadku modernizacja obejmuje trzecie piętro przychodni przy ulicy
Drzymały, gdzie ma być zlokalizowana poradnia psychologiczno- psychiatryczna.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem koląnych zgłoszeń
zamknęła dyskugę.

Radna Maria
do punktu 19.

Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 18 i przeszła

Ad. 19
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
pota:ąiiXcu są Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia Radnych.
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Radny Stanisław Dymura na rok 2018 zaplanowane jest około 29 mln tzw ,,Janosikowego"
to tyle co przeznaczamy na inwestycje czy możemy wystąpić, abyśmy płacili mniejszą
składkę? Druga sprawa dotyczy poradni rehabilitacyjnej przy Drzymały kto źle opracował
wniosek o zabezpieczenie środków z NFZ na działalność tej poradni? Poprosił o informaqę
czy to już koniec przychodni czy będzie jednak pracowała? Jeśli chodzi o Szpital Powiatowy
to obecnie buduje się ładne wejście a nie modemizuje się chirurgii.

19:45 obrady opuścił Radny Maksym Gołoś Starosta Pruszkowski

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta Pruszkowski odpowiedział, że wpływ naszej Rady
na system podatkowy kraju jest ograniczony. ,,Janosikowe" jest podatkiem, z którego korzysta
tak duża grupa, że z doświadczeń wynika, że nie możemy liczyć na skuteczne zablokowanie
tej ustawy. W temacie poradni rehabilitacyjnej wniosek był sporządzony całkowicie
prawidłowo, zawierał informacje o aktualnym stanie naszego obiektu przy ul Drzymały,
o sprzęcie posiadanym przez poradnia oraz kadrze pracującej w obiekcie. Nie przypomina
sobie, żebyw ciągu ostatnich lO lat poradnia rehabilitacyjna była dofinansowywana przez
poprzednie Zarządy. Pierwszy raz przystępujemy do remontu budynku oraz doposażamy
poradnia w sprzęt. Konkurs wygrały przychodnie, które są lepiej wyposażone od naszej
placówki. W kwestii dotyczącej rozbudowy Szpitala Powiatowego, oprócz oddziału
intemistycznego, który robiliśmy ostatnio i wybudowania lotniska dla śmigłowców,
od 2006 r. w szpitalu nie były prowadzone żadne duże prace inwestycyjne. Dlatego
zaczynamy od zrobienia izby przyjęć, której w szpitalu nigdy nie było. Ostatnio w 2006 za
czasów Starosty Sipiery modemizowany był oddział ginekologiczno położniczy. lO lat
niedoinwestowania Szpitala Powiatowego skutkuje tym, że w obecnej chwili, pomimo dużego
wysiłku i zaangażowania Zarządu, Rady i komiqi zdrowia jesteśmy w stanie zrobić to co
l petpQnn v

Radny Stanisław Dymura powiedział, że nadal nie otrzymał odpowiedzi co dam stanie się
z poradnią?
Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ w kwestii przebudowy szpitala powiedział,
że liczy się z każdą złotówka, natomiast założenie jest takie aby dostosować szpital
do Rozporządzenia Ministra Zdrowia odnośnie funkcjonowania. W sprawie rehabilitacji
Wjaśnił, że oferta została przygotowana z dużą starannością i bardzo rzetelnie. Konkurs
wygrały przychodnie komercgne. Odwołaliśmy się od tel odmownej decyzji Narodowego
Funduszu Zdrowia i do 30 listopada jest przedłużony okres rozpatrywania tego odwołania,
więc czekamy. Zarówno pracownicy jaki i pacjenci są informowani, że poradnia
rehabilitacyjna działa i będzie dalej funkcjonowała. Jeśli nie dostaniemy kontraktu z NFZ
to snlnansujemy poradnia z własnego budżetu. Pacjentjest najważniejszy.
Radny Tomasz Osiński zwrócił uwagę na niebezpieczne przejście dla pieszych na
skrzyżowaniu Alei Tysiąc-Lecia i Orzeszkowej w Piastowie, ale będzie w tej sprawie składać
pisemny wniosek.
Radna Karolina Gawkowska odniosła się do tragicznego zdarzenia które miało miejsce
w Pmszkowie paliła się czteropiętrowa kamienica. Była świadkiem akcji i zauważyła, że
strażacy mieli problemy ze sprzętem. Na miejscu zdarzenia było kilka wozów, ale tylko jeden
był wyposażony w drabinę konieczną do gaszenia pożaru na dużej wysokości. Po pół
godzinnej próbie rozłożenia drabiny okazało się, że nie można jel rozłożyć bo jest zepsuta.
Dopiero po około dwu godzinach przHechały dwie drabiny jedna z Grodziska druga
z Warszawy. Powirmiśmy mieć pewność, że sprzęt jest sprawny aby móc skutecznie go
wykorzystać. Następnie złożyła dwa wnioski do Zarządu Powiatu Pruszkowskiego poprosiła
o pisemne przedstawienie informacji o stanie technicznym sprzętu Państwowej Powiatowej
Staly Pożamej w Pruszkowie. Dlaczego sprzęt nie zadziałał, czy są robione przeglądy oraz
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czy jest on dopuszczony? Poprosiła o zabezpieczenie w budżecie na rok 2018 środków

pieniężnych na odpowiednie doposażenie PPSP tak, aby mieszkańcy czuli się bezpiecznie na
terenie Powiatu Pruszkowskiego. Poprosiła o przedstawienie przez Zarząd propozycji kwoty,
jaka by miała znaleźć się w budżecie na 20 1 8 r.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta Pruszkowski odpowiedział, że w tej chwili mamy
uchwałę budżetową zgłoszoną do RIO i na żadnych zmian w tel chwili nie możemy
dokonywać. Dopiero po uchwaleniu budżetu możemy wrócić do tego tematu. Jest bardzo

do Komendanta o raport z przebiegu akcji oraz stanu technicznego sprzętu. ' "

Dyskuga na temat akcji Straży Pożamej, w którą udział wzięli: Radny Dariusz Nowak,
Radna Karolina Gawkowska, Radny Mariusz Baranowski, Radna Monika Sawicka.
Kierownik Zespołu Zarządzania Kryzysowego Waldemar Pielat.

Radna Ewa Borodzicz zapytała czy planowane jest przywrócenie POZ w ramach naszego

Pan Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ powiedział że abyśmy reaktywowali POZ
musimy mieć lekarzy ze specjalizacją z medycyny rodzinnej, których jest mało i są coraz
drożsi, ale taką inicjatywę będzie starał się zrealizować.

Radna Maria Makowska Przavodnicząca Rady zamknęła punkt 19 iprzeszła
do punktu 20.

Ad. 20

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koląnym punktem
porządku są .Kb/z?un/kaQ Przewodu/czqcego .Rady .Pow/a/u. ' '

a) następna sesja: 19 grudnia br. o godz. 17.00 będzie uchwalany budżet na 2018
i Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2018-2022:

b) 21 grudnia spotkanie wigilijne
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 20 iprzeszła
do punktu 21

W związku z Wczerpaniem porządku obrad Radna Maria Makowska Przewodnicząca
Rady o godzinie 20:50 zamknęła obrady XL sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

Ad 21

«',@M
\

Protokół sporządziła:
Magdalena Napiórkou,ska
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